
1 

 

RRM.0002.14.2025 

 

Protokół  

XIV Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 24 kwietnia 2025 
 

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 o godzinie 12:00, a zakończono o godzinie 
12:48 tego samego dnia. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 
 

Obecni: 
1. Władysław Brzechwa 

2. Michał Drobnik 
3. Maciej Gała 
4. Dawid Jastrzębski 

5. Halina Kaczmarek 
6. Hanna Knaflewska-Walkowiak 

7. Jacek Kowalczyk 
8. Aleksandra Kozłowska 
9. Krzysztof Michalewicz 

10. Agnieszka Nachaj 
11. Tomasz Ratajczak 

12. Tadeusz Sobczuk 
13. Marek Szewczyk 
14. Łukasz Winiarski 

15. Krystyna Zacharczuk 
 

Goście: 
Zastępca Burmistrza – P. Marek Kraśny 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa - P. Justyna Staszak 

Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa – P. Malwina Pawlak 
Prawnik – P. Mateusz Karciarz 

Dyrektor Biura Oświaty – P. Monika Bober 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – P. Monika Domeracka 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 
Bernacka - Wołek 
Kierownik Referatu Spraw Społecznych – P. Magdalena Jaraczewska – Wieczorek 

Wykonawca Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Wschowa na lata 2025 – 2030  
P. Sławomir Kozieł  

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM otwarła obrady XIV Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, powitała 
wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości i poprosiła o sprawdzenie 

kworum. 
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Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności. 
 

Wyniki głosowania 
OBECNY: 10, NIEOBECNY: 5 
 

Wyniki imienne: 
OBECNY (10) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

NIEOBECNY (5) 
Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak 
 
 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2032. (druk 127) 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2025 - 2032. (druk 127) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za parkowanie 

pojazdów na terenie parkingu przy plaży w Lginiu oraz wprowadzenia regulaminu 
parkingu. (druk 126) 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 
Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty za parkowanie pojazdów na terenie parkingu 
przy plaży w Lginiu oraz wprowadzenia regulaminu parkingu. (druk 126) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. (druk 128) 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 

Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
gminnej ewidencji zabytków. (druk 128) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
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3. Przyjęcie protokołu XIII Sesji Rady Miejskiej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że protokół jest dostępny do wglądu w Biurze 

Rady. 
 
 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  
w okresie międzysesyjnym. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie. 
 

 
5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej we Wschowie 

za 2024 r. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Łukasz Winiarski 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdania. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM wypowiedziała się na temat realizowanych przez Ośrodek 
Pomocy Społecznej ważnych dla mieszkańców Gminy programów, tj. Opieki 
Wytchnieniowej, Asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej, Korpusu Wsparcia 

Seniorów i Teleopieki dla seniorów. 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – P. Monika Domeracka wypowiedziała się  

na temat dostępności opasek dla osób oczekujących. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM wypowiedziała się na temat pracy Ośrodka, liczby Niebieskich 

Kart i akcji profilaktycznych w programie „Wschowa wolna od przemocy”.  
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – P. Monika Domeracka wypowiedziała się  

na temat realizacji kampanii pn. „Wschowa wolna od przemocy”. 
 
 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2024 rok. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdania. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM wypowiedziała się o liczbie osób doznających przemocy  
oraz o możliwości korzystania z lokalnej infolinii. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej – P. Monika Domeracka wyjaśniła zasady 
działania lokalnej infolinii. 
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7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na terenie Miasta i Gminy Wschowa za 2024 rok. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie sprawozdania. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM podkreśliła, że Ośrodek Pomocy Społecznej zapewnia m. in. 
wsparcie, pomoc finansową oraz opiekę zdrowotną. 
 

 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2025 rok (druk 123) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały i dodał, że projekt został szczegółowo 
omówiony wraz z autopoprawką.  

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zwróciła uwagę na realizację Narodowego Programu 
Czytelnictwa i projektu pn. „Tradycyjny Sad”. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta i Gminy Wschowa na 2025 
rok (druk 123) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 

Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 

Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
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9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025 - 2032. (druk 127) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2025 - 2032. (druk 127) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 
Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak 
 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Rewitalizacji Gminy Wschowa na lata 2025 – 2030 (druk 120) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
Kierownik Referatu Spraw Społecznych Magdalena Jaraczewska – Wieczorek 

wyjaśniła autopoprawkę do projektu uchwały. 
Wykonawca Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Wschowa na lata 2025 – 2030  

P. Sławomir Kozieł podkreślił, że Program ma zapewnić gminie możliwość 
aplikowania o środki. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Wschowa na lata 2025 - 2030 (druk 120) 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej Województwu Lubuskiemu (druk 124) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
Województwu Lubuskiemu (druk 124) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Wschowa (druk 121) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zwróciła uwagę na konieczność aktualizacji wniosku i zapytała 
czy oczekujący na mieszkanie mają o tym wiedzę. 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 
Bernacka – Wołek udzieliła odpowiedzi na pytanie Przewodniczącej RM. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM zapytała o szczegóły Programu „Mieszkanie za remont”  
Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 

Bernacka – Wołek udzieliła szczegółowych wyjaśnień. 
- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego wypowiedział się przychylnie 

na temat możliwości jakie daje mieszkańcom Program. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Wschowa (druk 121) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) 
Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, Agnieszka Nachaj, 

Tomasz Ratajczak 
 
 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu 
bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym w publicznych przedszkolach oraz oddziałach 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Wschowa (druk 119) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 
nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych 
przedszkolach oraz oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Wschowa (druk 119) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 

 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 
udzielanych z budżetu Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół  

i przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 
jednostkami samorządu terytorialnego. (druk 122) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych  
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania oraz przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu 
Gminy Wschowa dla niepublicznych szkół i przedszkoli prowadzonych przez osoby 

fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. (druk 
122) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o wstrzymanie 

procesu likwidacji Punktu Przedszkolnego i Szkoły Podstawowej w Lginiu 
oraz wypracowanie rozwiązań umożliwiających ich dalsze funkcjonowanie. 
(druk 125) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

- Michał Drobnik  
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że wszystkie 

informacje dotyczące wniosku znajdują się w uzasadnieniu do uchwały i dodał,  
że wniosek był rozpatrywany gdy negatywna decyzja Kuratora o procesie likwidacji 
szkoły w Lginiu była już znana. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o wstrzymanie procesu likwidacji 
Punktu Przedszkolnego i Szkoły Podstawowej w Lginiu oraz wypracowanie rozwiązań 
umożliwiających ich dalsze funkcjonowanie. (druk 125) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za parkowanie pojazdów 

na terenie parkingu przy plaży w Lginiu oraz wprowadzenia regulaminu 
parkingu (druk 126) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za parkowanie pojazdów na terenie 

parkingu przy plaży w Lginiu oraz wprowadzenia regulaminu parkingu (druk 126) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 

Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 
Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Łukasz Winiarski, 

Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Szewczyk 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
 

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. (druk 
128) 

 
W dyskusji wzięli udział: 

Zastępca Dyrektora Biura Infrastruktury Komunalnej i Mieszkaniowej – P. Dorota 
Bernacka – Wołek udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
gminnej ewidencji zabytków. (druk 128) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 
 



12 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Hanna Knaflewska-Walkowiak, 

Jacek Kowalczyk, Krzysztof Michalewicz, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, Łukasz 
Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (5) Władysław Brzechwa, Halina Kaczmarek, Aleksandra Kozłowska, 
Agnieszka Nachaj, Tomasz Ratajczak 
 

18. Wnioski i informacje. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 

Przewodnicząca RM przypomniała o konieczności złożenia do dnia 30 kwietnia 
oświadczenia majątkowego. 
 

19. Zakończenie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 

podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła XIV Sesję Rady Miejskiej  
we Wschowie. 

 
 
 

 Przewodniczący 
Rady Miejskiej we Wschowie 

  
 

     /-/  Hanna Knaflewska – Walkowiak 

 
 

 Transmisja online: Transmisja XIV Sesji Rady Miejskiej we Wschowie 
 
 

 
 

 
Przygotował(a): A. Safiańczuk 
Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 
 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/67586/xivasesjaaradyamejskiejaweawschowie.htm

